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Link do nagrania z LXII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:  

https://www.bip.boguchwala.pl/SesjaLXII.html  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr LXII.2023 

LXII Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 29 czerwca 2023 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 Radnych: 

1. Maria Angowska  

2. Agnieszka Bednarska  

3. Piotr Bednarski  

4. Marek Cisek  

5. Marta Ćmiel-Giergielewicz  

6. Tadeusz Kalandyk  

7. Piotr Kobyłecki  

8. Ryszard Liput  

9. Dominik Maziarz  

10. Jerzy Mazur  

11. Iwona Pezdan-Śliż  

12. Piotr Pustelny 

13. Tadeusz Rak 

14. Paweł Sanecki 

15. Agnieszka Siorek 

16. Katarzyna Warchoł 

17. Grzegorz Wojewoda 

18. Andrzej Zając 

19. Elżbieta Zielińska 

20. Antoni Ziobro 

Nieobecni: 

1. Alina Pociask 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

https://www.bip.boguchwala.pl/194,28048/28048/art60576.html
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6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz doraźnych zastępstw, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gospodarki Komunalnej Sp. z 

o.o. w Boguchwale na lata 2021 - 2027. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na II półrocze 2023 roku. 

11. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

12. Zamknięcie obrad. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:06:08 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady LXII sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały zaproponował rozszerzenie porządku obrad  

o punkty: 

 

1) Wręczenie jubileuszowej odznaki pracownikom Urzędu Miejskiego z okazji 50 - lecia 

Gminy. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

Pan Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował 

rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

3) Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. (data wpływu: 21 czerwca 

2023 r.) na działanie Burmistrza Boguchwały w zakresie remontu drogi gminnej położonej na 

działce nr 1478 w Zgłobniu, rozliczenia kosztów postępowania rozgraniczeniowego dot. 

działek o nr 1478, 1480 i 1481/6 położonych w Zgłobniu oraz pełnionych obowiązków 

zarządcy drogi oznaczonej jako działka nr 1478. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 1 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Wręczenie jubileuszowej 

odznaki pracownikom Urzędu Miejskiego z okazji 50 - lecia Gminy. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 2 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Rzeszowie informacji 

o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 3 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. (data wpływu: 21 czerwca 2023 r.) na działanie 

Burmistrza Boguchwały w zakresie remontu drogi gminnej położonej na działce nr 1478  

w Zgłobniu, rozliczenia kosztów postępowania rozgraniczeniowego dot. działek o nr 1478, 

1480 i 1481/6 położonych w Zgłobniu oraz pełnionych obowiązków zarządcy drogi 

oznaczonej jako działka nr 1478. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wręczenie jubileuszowej odznaki pracownikom Urzędu Miejskiego z okazji 50 - lecia 

Gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. (data wpływu: 21 

czerwca 2023 r.) na działanie Burmistrza Boguchwały w zakresie remontu drogi 

gminnej położonej na działce nr 1478 w Zgłobniu, rozliczenia kosztów postępowania 

rozgraniczeniowego dot. działek o nr 1478, 1480 i 1481/6 położonych w Zgłobniu 

oraz pełnionych obowiązków zarządcy drogi oznaczonej jako działka nr 1478. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz doraźnych zastępstw, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gospodarki Komunalnej Sp.  

z o.o. w Boguchwale na lata 2021 - 2027. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na II półrocze 2023 roku. 

14. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

15. Zamknięcie obrad. 
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Ad.2. Wręczenie jubileuszowej odznaki pracownikom Urzędu Miejskiego z okazji 50 - 

lecia Gminy. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:13:10 

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że z okazji 50- lecia Gminy 

pracownicy, którzy mają staż pracy 20- letni są filarem Urzędu, ze względu na swoje 

kompetencje doświadczenie oraz wiedzę. Pan Burmistrz następnie odczytał imiona i nazwiska 

pracowników: Pani Grażyna Grądziel, Pan Mirosław Guzek, Pan Krzysztof Lassota, Pana 

Janusza Pietruche, Pan Bogdan Sierpiński, Pan Tadeusz Stecyszyn, Pan Bogdan Stopyra, Pani 

Małgorzata Witelus. Pan Burmistrz poprosił również Panią Justynę Plachę- Adamską, Panią 

Dorotę Witek. Pan Burmistrz Wiesław Kąkol wręczył wszystkim pracownikom odznaki 

jubileuszowe. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:23:47 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Rade Miejską o przyjęcie 

proponowanej autopoprawki: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

Zwiększa się dochody i wydatki bieżące w kwocie 1.600,96zł z tytułu zwiększenia 

dofinansowania na realizację przez SP Boguchwała projektu pn. "Asystent ucznia ze 

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi- pilotaż" w ramach w Programie Operacyjnym Wiedza 

Edukacja Rozwój 2014-2020 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, iż dokonuje się zmian  w planie dochodów 

w budżecie gminy na 2023 rok –poprzez zmniejszenie ich o kwotę  75.233,37zł,dokonuje się 

zmian w planie wydatków budżetu gminy na 2023 rok  poprzez zwiększenie ich  
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o kwoteę722.996,35 zł. Zwiększa się planowane przychody budżetu gminy o kwotę 

798.229,72 zł, zwiększa się planowany deficyt budżetowy o 798.229,72 zł. Zwiększa się 

również dochody i wydatki planu w jednostkach oświatowych o kwotę 3.000 zł zgodnie  

z załącznikiem do niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian na środkach finansowych  

z funduszu pomocy poprzez zwiększenie o kwotę 61.506 zł. 

ZMIANY DOCHODÓW:  

Dział: 750  

Zmniejsza się dochody w kwocie 30.323,66zł z tytułu dofinansowanie projektu pn. 

„Zintegrowany i uspołeczniony model planowania przestrzennego poprzez opracowanie 

Strategii Przestrzennej Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego” w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 – dotacja otrzymana w 2022r. –

przesuniecie planu do przychodów.  

Dział: 801  

Zwiększa się dochody w kwocie 79.225zł z tytułu dofinansowania ze środków Funduszu 

Covid-19 w ramach programu „Inwestycje w oświacie –wsparcie trwających inwestycji 

realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego prowadzące jednostki systemu 

oświaty”  

Zwiększa się dochody w kwocie 520zł z tytułu odszkodowania od ubezpieczyciela za szkodę 

na budynku SP nr 2 Niechobrz.  

Dział: 852  

Zwiększa się dochody w kwocie 8.195,75zł z tytułu dofinansowania projektu pn. „Centrum 

Rozwoju Społecznego dla Seniorów z Gminy Boguchwała” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego lata 2014-2020  

Dział: 900  

Zmniejsza się dochody w kwocie 134.451,42zł z tytułu wpłat uczestników projektu jako 

udział własny w realizację projektu pn. „Wymiana źródeł ciepła na terenie ROF” – środki 

wpłacone w 2022r. –przesuniecie planu do przychodów.  

 

ZMIANY WYDATKÓW:  

Dział: 801  

Zwiększa się wydatki w kwocie 220.000zł na zakup energii – wzrost kwot za zużycie gazu  

w budynkach szkolnych oraz w kwocie 520zł na usuniecie szkody.  

Zwiększa się wydatki inwestycyjne w kwocie 150.000zł na opracowanie projektowe 

Przebudowy SP w Boguchwale.  

Zwiększa się wydatki inwestycyjne w kwocie 158.449zł na wyposażenie nowo powstałego 

Przedszkola w Kielanówce.  

Dokonuje się przesunięcia w planie LO B-ła kwoty 344978zł – zmiana rozdziału klasyfikacji 

budżetowej.  

Dział: 852  

Zwiększa się wydatki w kwocie 20.655,75zł z tytułu realizacji projekt pn. „Centrum Rozwoju 

Społecznego dla Seniorów z Gminy Boguchwała” w tym wkład własny w kwocie 12.460zł.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 17.786,64zł z tytułu realizacji projekt pn. „Centrum Rozwoju 

Społecznego dla Rodzin z Gminy Boguchwała” na wkład własny.  

Dział: 855  

Zwiększa się wydatki w kwocie 33.984zł na zatrudnienie asystenta rodziny od 1.07.2023r  

w MOPS w wymiarze 1 etatu. 

Dział: 921  

Zwiększa się wydatki w kwocie 110.000,00zł z tytułu realizacji inwestycji „Przebudowa  

i rozbudowa DK w Zarzeczu. - środki za zaplanowane w planie wydatków niewygasających  
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z 2022r. lecz nie zostaną zrealizowane w związku z tym wprowadza się w plan budżetu 

2023r.  

Dział: 926  

Zwiększa się wydatki inwestycyjne w kwocie 10.000zł na opracowanie projektowe 

Przebudowy Centrum Sportu i Rekreacji w Niechobrzu.  

 

ZMIANY PRZYCHODÓW:  

Zwiększa się planowane przychody budżetu na 2023r. o kwotę 633.454,64zł, z tytułu 

wolnych środków jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu 

gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych.  

Zwiększa się planowane przychody budżetu na 2023r. o kwotę 164.775,08, przychody 

jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 

5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego  

z udziałem tych środków. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:27:06 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Rade Miejską o przyjęcie 

proponowanej autopoprawki: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała. 

Zwiększa się dochody i wydatki bieżące o kwotę 1.600,96zł – Załącznik nr 1 i 2. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, iż zwiększa się dochody bieżące z budżetu 

o kwotę 137.646,91 zł, zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 115.259,22 zł. Zwiększa się 

również wydatki bieżące o kwotę 654.944,23 zł. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 

1.189.891,62 zł. Zwiększa się przychody z tytułu wolnych środków w kwocie 1.427.154,64 

zł. Zwiększa się przychody z tytułu nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych 164.775,08 zł.  

W załączniku Nr 1 uaktualnia się sekcja 9. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:29:59 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

autopoprawek: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

 W par.1 dodaje się pkt. 3 „Budowa budynku gospodarczego na stadionie GROM  

w Mogielnicy” w kwocie 45.000,00zł. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

W par.1 dodaje się pkt. 4 „Budowa placu zabaw dla żłobka w Kielanówce” w kwocie 

200.000,00zł. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 
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Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy poprosiła o przyjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania ponad budżet 2023 roku. Zobowiązanie polega na wyrażeniu zgody na 

zaciągniecie przez Burmistrza Boguchwały, zobowiązania ponad budżet 2023 roku z tytułu 

realizacji zadań majątkowych pod nazwą: „Rozbudowa siedziby Miejskiego Centrum Kultury 

w Boguchwale” w kwocie 150.000,00zł. Drugie zadanie to „Podnoszenie jakości zasobów 

turystycznych Gminy Boguchwała”, weekendowe spływy kajakowe, przystań kajakowa, 

lądowisko dla dronów  w kwocie 50.000,00zł. Trzecie zadanie to „Budowa budynku 

gospodarczego na stadionie „GROM” w Mogielnicy w kwocie 45.000 zł. I czwarte zadanie 

budowa placu zabaw dla  żłobka w Kielanówce w kwocie 200.000 zł. Termin spłaty 

zaciągniętych zobowiązań ustala się na 2024 rok. Źródłem pokrycia zaciągniętych 

zobowiązań będą dochody własne gminy Boguchwała pozyskane w 2024 roku. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Pan Dominik Maziarz zapytał na czym będzie polegała przebudowa Miejskiego Domu 

Kultury. 

Pan Burmistrz Wiesław Kąkol wyjaśnił, że przebudowa będzie polegać na dobudowie do 

Miejskiego Domu Kultury do Sali widowiskowej takiej części, która byłaby zapleczem dla 

sceny. Pan Burmistrz powiedział również, że robimy to po to, bo mamy w perspektywie 

pozyskanie środków i chcielibyśmy być na to przygotowani. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. (data wpływu: 21 

czerwca 2023 r.) na działanie Burmistrza Boguchwały w zakresie remontu drogi 

gminnej położonej na działce nr 1478 w Zgłobniu, rozliczenia kosztów postępowania 

rozgraniczeniowego dot. działek o nr 1478, 1480 i 1481/6 położonych w Zgłobniu oraz 

pełnionych obowiązków zarządcy drogi oznaczonej jako działka nr 1478. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:35:56 

 

Pan Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poprosił o przyjęcie 

uchwały w sprawie skargi z dnia 12.06.2023 r. Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż skarga 

najpierw trafiła do Regionalnej Izby Obrachunkowej, ale był to niewłaściwy organ do 

rozpatrywania tej skargi. Regionalna Izba Obrachunkowa przekazała do właściwego organu, 

czyli do Rady Gminy. Pismo wpłynęło 21.06.2023 r. Wystąpiliśmy o wymagane 

przedmiotem skargi informacje do Burmistrza i gdy je otrzymamy wtedy zbierze się komisja  

i rozpatrzy tą skargę oraz zaproponuje jej rozstrzygnięcie. Na chwile obecną czekamy na 

materiały stąd też prośba o przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi, gdyż ustawowy termin 

na rozpatrzenie skargi to 30 dni. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. (data wpływu: 21 czerwca 2023 r.) na 

działanie Burmistrza Boguchwały w zakresie remontu drogi gminnej położonej na działce nr 

1478 w Zgłobniu, rozliczenia kosztów postępowania rozgraniczeniowego dot. działek o nr 

1478, 1480 i 1481/6 położonych w Zgłobniu oraz pełnionych obowiązków zarządcy drogi 

oznaczonej jako działka nr 1478. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:38:11 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Poinformował, że ustawa prawo ustroju 

o sądach powszechnych art 163 §2 stanowi, iż przed przystąpieniem do wyborów kandydatów 

na ławników sądów powszechnych powołuje się zespół, który przedstawia swoją opinię  

o zgłoszonych kandydatach w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych  
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w ustawie. Zadaniem Zespołu jest przede wszystkim dokonanie oceny kandydatów pod kątem 

spełnienia wymogów określonych ustawą- Prawo o ustroju sądów powszechnych.  

Członkami Zespołu mogą być Radni, a także osoby spoza Rady. 

Pani Marta Ćmiel -Giergielewicz Przewodnicząca Komisji Statutowo -Prawnej przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. Poinformowała, że Komisja proponuje następujący skład zespołu: 

1) Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy – Przewodniczący Zespołu, 

2) Maria Angowska- Radna Rady Miejskiej – Zastępca Przewodniczącego Zespołu, 

3) Grzegorz Oliwa – Komendant Komisariatu Policji- Członek Zespołu, 

4) Natalia Gajdek– pracownik Urzędu Miejskiego – Członek Zespołu. 

Zaproponowane osoby do składu zespołu wyraziły pisemną zgodę na pracę w zespole. 

Pani Marta Ćmiel -Giergielewicz Przewodnicząca Komisji Statutowo – Prawnej powiedziała, 

że opinia Komisji Statutowo –Prawnej jest pozytywna. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:40:53 

 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że zgodnie z art. 162 prawo do ustroju 

sądów powszechnych Rada Miejska zasięga od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników. Informacje te uzyskuje się i sporządza 

na zasadach określonych dla informacji określonej w ustawie w związku z tym w opinii 

Wydziału Prawnego i Nadzoru Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego, żeby Pan 

Przewodniczący mógł o taka informacje wystąpić powinien mieć umocowanie Wysokiej 

Rady w postaci uchwały. 
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Pani Marta Ćmiel -Giergielewicz Przewodnicząca Komisji Statutowo – Prawnej powiedziała, 

że opinia Komisji Statutowo –Prawnej jest pozytywna. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Rzeszowie 

informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:42:47 

 

Pani Andżelika Nowak Dyrektor MOPS w Boguchwale powiedziała, że z dniem 22 czerwca 

2023 r. weszła w życie nowelizacja ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu 

przemocy w rodzinie. Nowela zmieniła dotychczasową nazwę ustawy na „o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej”. Ustawa rozszerza krąg osób, które obejmą nowe przepisy m.in.  

o byłego małżonka, niezależnie od faktu zamieszkiwania z osobą stosującą przemoc. Obok 

przemocy fizycznej, psychicznej i seksualnej, ustawa wprowadza dwie kolejne formy 

przemocy – ekonomiczną i cyfrową. Uregulowane zostały kwestie dotyczące dzieci będących 

świadkami przemocy domowej, które będą traktowane jako osoby doznające przemocy.  

W nowelizacji postanowiono, iż w gminach będą powstawały grupy diagnostyczno-

pomocowe, składające się z pracownika socjalnego i policjanta, którzy będą pracować 

odpowiednio z osobą doznającą przemocy domowej i z osobą tę przemoc stosującą. Ustawa 

modyfikuje też procedurę "Niebieskie Karty". Do jej wszczęcia oraz realizacji będą 

uprawnione osoby wchodzące w skład grupy diagnostyczno-pomocowej. Zmianie ulega 

również delegacja rady gminy, która zgodnie z art. 9a ust. 15 znowelizowanej ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy domowej, obejmuje podjęcie uchwały w zakresie ustalenia 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego,  

z wyłączeniem określenia zasad funkcjonowania zespołu, które poza rozwiązaniami 

ustawowymi, zespół przyjmuje w drodze stosownego regulaminu. Członkami Zespołu będą, 

powołani przez Burmistrza Boguchwały, przedstawiciele wskazanych ustawą instytucji, 

realizujących zadania z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej. Zespół będzie 
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realizował działania określone w gminnym programie przeciwdziałania przemocy domowej 

oraz ochrony osób doznających przemocy domowej. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

powiedziała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Boguchwała.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i 

kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:44:52 

Pani Ewelina Jasińska Kierownik Referatu Oświaty Wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli 

ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze. 

Powyższa uchwała jest podejmowana na podstawie art. 49 ust. 2 ustawy z dnia 26 stycznia 

1982 r. - Karta Nauczyciela zgodnie z którym organ prowadzący szkołę lub placówkę ustala 

kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej.  

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

powiedziała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Pan Dominik Maziarz –Radny Rady Miejskiej zasugerował, aby zwiększyć dodatek 

funkcyjny dla dyrektorów szkół, ponieważ uważa, że jest za niski, a praca dyrektorów jest 

bardzo odpowiedzialna. 
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Pani Elżbieta Zielińska – Radna Rady Miejskiej również zasugerowała, aby wszelkie 

informacje dotyczące edukacji najpierw przeanalizować na komisji a później związki 

zawodowe mogą negocjować. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania 

nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz doraźnych zastępstw, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:46:20 

Pani Ewelina Jasińska Kierownik Referatu Oświaty wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz doraźnych 

zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania nagród w związku z wejściem zmian od 

01.09.2022r. na podstawie ustawy - Karta Nauczyciela. Ustawa z dnia 26 stycznia 1982 r. – 

Karta Nauczyciela art. 30 ust. 6 nakłada na organy prowadzące obowiązek opracowania dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego, w drodze regulaminu składników 

wynagrodzenia. Obecny projekt uwzględnia aktualne umocowania prawne w zakresie 

wynagrodzeń nauczycieli. 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

powiedziała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za 
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warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

oraz doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania nagród. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

w Boguchwale na lata 2021 - 2027. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:50:56 

Pan Bogdan Sierpiński Pracownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych powiedział, 

że na podstawie art. 21 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków przedsiębiorstwa wodociągowo - kanalizacyjne są zobowiązane 

opracować plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 

będących w posiadaniu przedsiębiorstwa. Przedkładany plan jest aktualizacją i kontynuacją 

planu z 2021 r. uchwalonego Uchwała Nr XXXIV.386.2021 Rady Miejskiej w Boguchwale  

z dnia 29 kwietnia 2021 r. Aktualizacja uwzględnia obecne możliwości pozyskania środków 

na inwestycje oraz wskazuje najpilniejsze potrzeby dotyczące rozbudowy i modernizacji sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych w kontekście rozwoju budownictwa mieszkaniowego oraz 

potrzeb podmiotów gospodarczych w zakresie dostaw wody i odprowadzania ścieków. 

Aktualizacja uwzględnia również najpilniejsze zadania zgłaszane przez inwestorów 

prywatnych. Realizację poszczególnych zadań z wieloletniego planu w latach 2021 – 2027 

planuje się pokryć ze środków własnych spółki, pochodzących głównie z odpisów 

amortyzacyjnych majątku Spółki oraz ze środków gminy i zewnętrznych w zakresie 

wskazanym w uchwale. Zgodnie z wymogami art. 21 ust. 4a ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Burmistrz Boguchwały przekazał 

Plan do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Rzeszowie 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Dyrektor RZGW w Rzeszowie 

zaopiniował plan pismem znak RZ.RZT.76.10.2023 z dnia 20.06.2023. 

Pan Paweł Sanecki- Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska powiedział, że opinia jest pozytywna. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
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wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  

w Boguchwale na lata 2021-2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na II półrocze 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:55:32 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że zgodnie z §58 ust. 5 

Statutu Gminy Boguchwała przyjętego Uchwałą nr XIX.225.2016 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 21 stycznia 2016 roku Przewodniczący Komisji Stałych przedkładają 

Radzie do akceptacji półroczny plan pracy Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Stałych na II 

półrocze 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Alina Pociask. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.14. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:56:50 

 

Małgorzata Gierlak – Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

przedstawiła informację o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Ad.15. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:58:55 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął LXII Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 09:00 do godz. 09:57. 

Na LXII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 29 czerwca 2023 roku podjęto 

następujące uchwały: 

1. Uchwała LXII.672.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 

rok. 

2. Uchwała LXII.673.2023 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

3. Uchwała LXII.674.2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 

roku. 

4. Uchwała LXII.675.2023 w sprawie skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. (data wpływu: 21 

czerwca 2023 r.) na działanie Burmistrza Boguchwały w zakresie remontu drogi 

gminnej położonej na działce nr 1478 w Zgłobniu, rozliczenia kosztów postępowania 

rozgraniczeniowego dot. działek o nr 1478, 1480 i 1481/6 położonych w Zgłobniu 

oraz pełnionych obowiązków zarządcy drogi oznaczonej jako działka nr 1478. 

5. Uchwała LXII.676.2023 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników. 

6. Uchwała LXII.677.2023 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

7. Uchwała LXII.678.2023 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

8. Uchwała LXII.679.2023 w sprawie wprowadzenia Regulaminu określającego tryb  

i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze. 

9. Uchwała LXII.680.2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz doraźnych zastępstw, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród. 

10. Uchwała LXII.681.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gospodarki Komunalnej Sp.  

z o.o. w Boguchwale na lata 2021 - 2027. 
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11. Uchwała LXII.682.2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  

i Komisji Stałych na II półrocze 2023 roku. 

 

Sporządziła protokół: 

Justyna Pietrzyk 

 

 

 

 

 

  

  


